
Protokoll (2008:6) fört vid styrelsemöte för  Sida 1 (1) 

Ljunghedens samfällighetsförening 
Måndagen den 23 juni 2008 
 

 Besök oss på www.ljungheden.se  

Närvarande: Susanne Härfstrand ordf, Stefan Ljungar kassör, Britt-Marie 
Lundström sekr. 

 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Styrelsen godkände öppnandet av dagordningen. 
 

2. Justering av föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll justerat.  
 

3. Undercentralen 
Inget att rapportera.  

 
4. Samverkan mot brott 

Inget att rapportera.  
 

5. Ekonomi 
Enligt budget.  
 

6. Skrivelser 
Inga inkommande skrivelser. 

   
7. Nyinflyttade medlemmar 

 
8. Övriga frågor 

Angående plasten som ligger på sanden/gruset i torpargrunden spelar det ingen roll 
att den är trasig så länge sanden är torr. När det gäller näten till luftintagen som är i 
dåligt skick så återkommer styrelsen till detta. Jan Holmgren åtgärdar skadeanmälan 
vid husgrundsinspektion på hus 209 där det finns ett sprucket rör. 
 

      En offertförfrågan angående sophanteringen kommer att skickas in till respektive      
      entreprenör under vecka 26, begärt svar på detta är satt till 15/8 2008. 

 
9. Kommande möten 

Nästa styrelsemöte:  måndag 18 aug kl 19.30 
 

10. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet.  
 
                          Styrelsen önskar alla en Trevlig sommar! 

 
 Vid protokollet 

Britt-Marie Lundström 
 
Justeras 
Susanne Härfstrand Stefan Ljungar 
 
 
 
Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  


